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PROTOKÓŁ Nr XVII/16 
z sesji Rady Gminy Komarówka Podlaska 

odbytej w dniu 12.10.2016 roku w godzinach 9:00 – 10:06 
 
Obecni radni wg załączonej listy obecności. 
 
Obecni sołtysi wg załączonej listy obecności. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli: Wójt Gminy p. Ireneusz Demianiuk, Skarbnik Gminy  
p. Małgorzata Patkowska, Sekretarz Gminy p. ElŜbieta Zienkiewicz, Radny Powiatowy Pan 
Mirosław Bartoś, Aspirant Mateusz Zalewski – Komenda Powiatowa Policji w Radzyniu 
Podlaskim, Pani Justyna Kluba mecenas, Lokalne Media. 
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie i sprawy organizacyjne 

- stwierdzenie quorum, 
- przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 
- ustalenie porządku obrad 

2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 
- Przewodniczącego Rady Gminy 
- Wójta Gminy 
- Przewodniczących stałych komisji Rady Gminy 

3. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy. 
4. Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Komarówce 

Podlaskiej za 2015 rok. 
5. Informacja o realizacji zadań oświatowych za rok szkolnego 2015/2016 
6. Analiza oświadczeń majątkowych; 

- Informacja Przewodniczącej Rady, 
- Informacja Wójta Gminy. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Gminy Komarówka Podlaska na lata 2016-2020 
2) zmiany budŜetu gminy na 2016 r. 
3) zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

8. Interpelacje i zapytania. 
9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
10. Wolne wnioski. 
11. Zamknięcie obrad. 
 
 
Ad. 1 
Przewodnicząca Rady Gminy p. Joanna Krupska – dokonała otwarcia sesji i powitała 
wszystkich przybyłych. 
a) stwierdziła na podstawie listy obecności, iŜ Rada jest władna do podejmowania uchwał 

poniewaŜ na 15 radnych ustawowego składu w sesji uczestniczą wszyscy Radni (15 
Radnych). 

b) protokół z ostatniej sesji był wyłoŜony do wglądu, wzorem poprzednich sesji proponuję 
przyjęcie bez odczytywania. 

 
Poprosiła o uwagi. 
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Uwag nie zgłoszono. 
 
Protokół z ostatniej sesji został przyjęty jednogłośnie  
Głosowanie: 
Liczba Radnych głosujących za – 15 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 0 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji – 15 radnych 

 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Dzisiejsza sesja Rady Gminy 
zwołana jest nas podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 
gminnym (Dz. U. z 2016 r., poz. 446) na wniosek Wójta Gminy Komarówka Podlaska. 
 
c) Porządek obrad otrzymaliście państwo. Czy są jakieś uwagi? 
 
Uwag nie zgłoszono 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o przegłosowanie całości 
porządku obrad. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
Głosowanie: 
Liczba Radnych głosujących za – 15 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 0 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 15 radnych  

 
 
Ad. 2 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – W okresie międzysesyjnym 
pełniłam dyŜury i uczestniczyłam w pracach komisji.  
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu Radny Pan Tomasz 
Weremczuk - W okresie międzysesyjnym Komisja spotkała się jeden raz. Dziś przed sesją  
Omawialiśmy zmiany budŜetowe, zmiany wieloletniej prognozy finansowej oraz sprawy 
bieŜące. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych Radny Pan. 
Łukasz Korszeń – W okresie międzysesyjnym Komisja spotkała się raz. Tematem komisji 
była informacja z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2015 rok oraz 
informacja o realizacji zadań oświatowych  za dok szkolny 2015/2016 
 
Przewodnicząąąący Komisji Rewizyjnej Radny p. Konrad Pieńko - W okresie 
międzysesyjnym komisja nie spotkała się ani razu. 
 
Wójt Gminy od ostatniej sesji: 
- Brałem udział w zebraniach wiejskich w Derewicznie, Komarówce, śulinkach. Na tych 

zebraniach były podejmowane uchwały o zmianie przeznaczenia środków funduszu 
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sołeckiego na rok 2016. W Brzozowym Kącie zebranie poświęcone było jubileuszowi 
stulecia straŜy, który przypada w roku następnym. 

- Odnośnie drogi wojewódzkiej 813. Odbyło się otwarcie ofert na budowę drogi. 
Najkorzystniejsza oferta przekraczała kwotę jaką zamawiający czyli Zarząd Dróg 
przeznaczył na realizację tego zadania o 500 000 zł. Postępowanie zostało uniewaŜnione. 
Środki zostały dołoŜone i dziś jest otwarcie ofert. Dziś będę miał informacje jak się ta 
sprawa przedstawia.  

- Brałem udział w szkoleniu Lokalnej Grupy Działania Zapiecek. Szkolenie było pod 
kontem oceny wniosków. Pierwszy nabór został ogłoszony, ale jest zdjęty. Nabór został 
przesunięty od 14 listopada do 20 listopada. Będzie to rozpoczęcie, rozwinięcie 
działalności oraz sprawy samorządowe.  

- Braliśmy udział z Panią Prezes LGD Zapiecek w spotkaniu z Marszałkiem Województwa. 
Jest teraz zawierucha bo chcą instytucje wdraŜająca zmienić z samorządu Województwa 
na inna instytucje. Na spotkaniu była dyskusja na ten temat. Wypowiadaliśmy się by 
zostawić to przy samorządzie województwa tak jak to było w latach poprzednich.  

- Odbył się Zarząd Związku Komunalnego Gmin Powiatu Radzyńskiego. Omawiane były 
sprawy związane z rozbudową Zakładu Zagospodarowania Odpadów w Adamkach.  

- Brałem udział w podsumowaniu Światowych dni MłodzieŜy. Było to spotkanie z 
Biskupem. Dostałem podziękowanie dla naszej Gminy za udział i wsparcie finansowe i 
organizacyjne ŚDM i osobiście równieŜ za zaangaŜowanie.  

- Brałem udział w uroczystości poŜegnania Komendanta Państwowej Powiatowej StraŜy 
PoŜarnej Pana Walickiego i powitania nowego Komendanta Pana Filipiuka.  

- Brałem udział w Spotkaniu z Folklorem i Dobrym Humorem w Przegalinach DuŜych.  
- Przygotowane zostało boisko do piłki noŜnej na naszym stadionie. Było to zrobione 

czynem społecznym. Dziękuję Panu Radnemu Sławkowi Ilczukowi, Panu Rafałowi 
Grabińskiemu, Panu Andrzejowi Lubczukowi, Panu Grzegorzowi Mirończukowi, Panu 
Andrzejowi Bieniukowi i Panu Tomaszowi Weremczukowi za to, Ŝe włączyli się w 
przygotowania. Trawa jest juŜ posiana. Boisko przygotowane jest, dlatego Ŝe mamy 
druŜynę która na razie działa w ramach Klubu LKS Milanów w klasie B. Musimy grać u 
siebie. Na chwile obecną Milanów jest w trakcie remontu, u nas niema gdzie grać. 
Treningi teraz odbywają się w Wohyniu. Chcemy Ŝeby druŜyna od następnego sezonu 
jesiennego grała w Komarówce. By mecze w ramach tych rozgrywek były u nas by 
promować naszą Gminę i miejscowość i popularyzować sport.  

- Prowadziłem sprawy bieŜące gminy, przyjmowałem interesantów, brałem udział w 
pracach komisji.  

 
 
Ad 3.  
Aspirant Mateusz Zalewski – Komenda Powiatowa Policji w Radzyniu Podlaskim – 
Chciałabym przeprosić w imieniu Komendanta. Miał być dziś na sesji, ale nie mógł, 
poniewaŜ został wezwany do Komendy Wojewódzkiej. UpowaŜnił mnie do przedstawienia 
informacji. Komanda Powiatowa Policji w Radzyniu rozliczana jest z siedmiu głównych 
przestępstw. Są to: 
1) bójka i pobicie  
2) kradzieŜ  
3) kradzieŜ samochodów 
4) kradzieŜ z włamaniem 
5) rozbój  
6) uszkodzenie rzeczy  
7) uszkodzenia ciała 
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Przedstawię jak się kształtowały te przestępstwa a 2015 roku oraz w trzech kwartałach 2016 
roku.  
1) bójka i pobicie  

- w 2015 roku na terenie powiatu – 12 czynów, na terenie Gminy Komarówka Podlaska 
- 1 czyn 

- w trzech kwartałach 2016 roku, na terenie powiatu – 4 czyny na terenie Gminy 
Komarówka Podlaska - 1 czyn 

2) kradzieŜ cudzej rzeczy  
- w 2015 roku na terenie powiatu – 58 czynów, na terenie Gminy Komarówka Podlaska 

- 4 czyny 
- w trzech kwartałach 2016 roku, na terenie powiatu – 47 czynów na terenie Gminy 

Komarówka Podlaska - 4 czyny 
3) kradzieŜ samochodów 

- w 2015 roku na terenie powiatu – 1 czyn,  
- w trzech kwartałach 2016 roku na terenie powiatu – 3 czyny  w tym jeden nie była to 

kradzieŜ ale trwałe uŜycie pojazdu na terenie Gminy Komarówka Podlaska 
miejscowość Przegaliny. Sprawa nietypowa bo konkubent konkubinie ale zgłoszono 
jako kradzieŜ samochodu.  

4) kradzieŜ z włamaniem: 
- w 2015 roku na terenie powiatu – 37 czynów, na terenie Gminy Komarówka Podlaska 

- 5 czynów 
- w trzech kwartałach 2016 roku, na terenie powiatu – 23 czyny, na terenie Gminy 

Komarówka Podlaska - 3 czyny  
czyli mamy spadek.  

5) rozbój  
- w 2015 roku na terenie powiatu –1czyn, na terenie Gminy Komarówka Podlaska – nie 

było 
- w trzech kwartałach 2016 roku, na terenie powiatu – 3 czyny, na terenie Gminy 

Komarówka Podlaska – nie ma 
czyli wzrost o 300%.  

6) uszkodzenie rzeczy  
- w 2015 roku na terenie powiatu – 11 czynów, na terenie Gminy Komarówka Podlaska 

– 1 czyn 
- w trzech kwartałach 2016 roku, na terenie powiatu – 20 czynów, na terenie Gminy 

Komarówka Podlaska – nie ma 
7) uszkodzenia ciała 

- w 2015 roku na terenie powiatu – 15 czynów, na terenie Gminy Komarówka Podlaska 
– nie ma 

- w trzech kwartałach 2016 roku, na terenie powiatu –10 czynów, na terenie Gminy 
Komarówka Podlaska – 1 czyn  

Inne nie katalogowe ale waŜne.  
1) Z ustawy o przeciwdziałaniu narkomanii: 

- w 2015 roku na terenie powiatu – 19 czynów, na terenie Gminy Komarówka Podlaska 
– 1 czyn 

- w trzech kwartałach 2016 roku, na terenie powiatu – 18 czynów, na terenie Gminy 
Komarówka Podlaska – nie ma 

2) wypadki drogowe: 
- w 2015 roku na terenie powiatu – 37 wypadków, na terenie Gminy Komarówka 

Podlaska – 4 wypadki 
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3) w trzech kwartałach 2016 roku, na terenie powiatu – 24 wypadki, na terenie Gminy 
Komarówka Podlaska – 1 wypadek. Wiemy Ŝe będzie jeszcze jeden. W niedzielę był w 
Worońcu. To juŜ kolejny kwartał. 

4) Znęcanie ( niebieskie karty i przestępstwa typowo kryminalne): 
- w 2015 roku na terenie powiatu – 110 czynów, na terenie Gminy Komarówka 

Podlaska – 38 czynów. To dość sporo 
- w trzech kwartałach 2016 roku, na terenie powiatu – 97 czynów, na terenie Gminy 

Komarówka Podlaska – 23 czyny. Są rodziny które maja załoŜonych 5 niebieskich 
kart. To kumuluje tą liczbę. Tragedii niema bo na ternie Gminy Komarówka jest kilka 
takich rodzin patologicznych które nabijają ta statystykę.  

 
 
Ad 4 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Informacja Państwo otrzymaliście. 
Czy Pani Kierownik GOPS ma przedstawić informację czy tylko maja być tylko pytania? 
 
Radny Pan Andrzej Bylicki – Przedstawić. 
 
Pani Krystyna Wetoszka Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
przedstawiła informacja z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Komarówce 
Podlaskiej za 2015 rok. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 
Radny Pan Andrzej Bylicki – Wydatki na porady prawne. Czy to prawnik gminny czy inna 
instytucja?  
 
Pani Krystyna Wetoszka Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – W tamtym 
roku w pierwszym półroczu jeszcze Pani prawnik nie przyjmowała w urzędzie. Dlatego teŜ 
zatrudnialiśmy na umowę o dzieło prawnika. Mieliśmy na ten cel środki u siebie. Nasi 
podopieczni korzystali z porad, których udzielała inna pani prawnik. W tym roku naszych 
podopiecznych kierujemy do urzędu gminy i tu korzystają z porad prawnych.  
 
Radny Pan Andrzej Bylicki – UwaŜam Ŝe jedna instytucja to powinno być. 
 
Pani Krystyna Wetoszka Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – To było w 
pierwszym półroczu 2015 roku. Teraz juŜ nie mamy takich środków i kierujemy do urzędy 
gminy do pani mecenas. 
 
Radny Pan Andrzej Bylicki – Wydatki na składki ubezpieczeniowe i dopłata dla rodzin 
zastępczych. Jak to się ma dom dziecka jest a my płacimy dla rodziny zastępczej.  
 
Pani Krystyna Wetoszka Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – To 
obowiązek ustawowy. Musimy jako gmina takie opłaty ponosić. Nawet jak by placówka była 
to i tak takie opłaty musimy ponosić. To wynika z ustawy. Ponosimy koszty pobytu dziecka 
w rodzinie zastępczej. W pierwszym roku 30 % a w następnych latach 50 %. Płacimy do 
starostwa.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych Radny Pan 
Łukasz Korszeń –Opinia komisji jest pozytywna. 
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Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Komarówce 
Podlaskiej za 2015 roku została przyjęta jednogłośnie.  
Głosowanie:  

Liczba Radnych głosujących za – 15 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 0 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 15 radnych  

Informacja stanowi załącznik do protokołu 

 
 
Ad 5. 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Informacja szczegółowa Państwo 
otrzymaliście. Czy są jakieś pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Radny Pan Stanisław Faluszewski – Informacja jest tak szczegółowa, Ŝe nie zachodzi 
konieczność wyjaśniania.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Na poprzedniej sesji Pani dyrektor 
częściowo informowała. 
 
00:28: 
 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych Radny Pan 
Łukasz Korszeń –Opinia komisji jest pozytywna. 
 
Informacja o realizacji zadań oświatowych za rok szkolnego 2015/2016 została przyjęta 
jednogłośnie.  
Głosowanie:  

Liczba Radnych głosujących za – 15 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 0 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 15 radnych  

Informacja stanowi załącznik do protokołu 

 
 
Ad. 6. 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Zgodnie z art. 24h ust 12 ustawy z 
dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym przedstawię informację o osoby, które 
złoŜyły oświadczenia majątkowe lub złoŜyły je po terminie. W nieprawidłowościach 
stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach majątkowych wraz z opisem i wskazaniem 
osób które złoŜyły nieprawidłowe oświadczenia. Działanie podjęte w związku z 
nieprawidłowościami stwierdzonymi w analizowanych oświadczeniach. Do 
Przewodniczącego Rady Gminy wpłynęło 14 oświadczeń majątkowych. 13 oświadczeń 
złoŜono w terminie natomiast jedno zostało złoŜone po terminie (w dniu 2 maja 2016 roku). 
Informuję iŜ zgodnie z art. 24i ust 3 ustawy o samorządzie gminnym jawna część oświadczeń 
majątkowych została udostępniona w biuletynie informacji publicznej Urzędu Gminy 
Komarówka Podlaska. Na podstawie art. 24h ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym jeden 
egzemplarz oświadczenia majątkowego przekazano do Urzędu Skarbowego celem dokonania 
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analizy. Nie będę czytała kto złoŜył w terminie a kto nie. Państwo mogą się z tym zapoznać. 
Nadmieniam Ŝe oświadczenia majątkowe naleŜy złoŜyć do 30 kwietnia roku następnego. 
Najczęściej popełniane błędy to brak dołączonej kopii zeznania podatkowego za rok 2015, 
wykreślenie rubryki lub zostawienie pustej zamiast zapisu nie dotyczy, brak podpisu na 
kaŜdej stronie dokumentu. Do chwili obecnej nie uzyskano analizy oświadczeń majątkowych 
z Urzędu Skarbowego. Po otrzymaniu tej analizy merytorycznej zostaną podjęte działania 
celem przekazania tych informacji osobom zainteresowanym. Zapoznanie z ewentualnymi 
nieprawidłowościami i zobowiązanie do rzetelnego i dokładnego wypełnienia poszczególnych 
rubryk oświadczenia majątkowego. 
Przypominam iŜ oświadczenia majątkowe naleŜy złoŜyć do 30 kwietnia według stanu 
31grudnia. Jak otrzymam analizę oświadczeń majątkowych z Urzędu skarbowego przekaŜę ja 
państwu. KaŜdemu z osobna. KaŜdy zapozna się z uwagami. 
 
Sekretarz Gminy – W imieniu Pana Wójta przedstawię krótka informację odnośnie 
złoŜonych do Wójta Gminy oświadczeń majątkowych. Zgodnie z art. 24h ust 12 ustawy o 
samorządzie gminnym jest obowiązek złoŜenia do końca października Radzie Gminy 
informacji. Osoby zobowiązane do złoŜenia oświadczeń majątkowych Wójtowi Gminy 
złoŜyły swoje oświadczenia w terminie. Do Wójta wpłynęło 15 oświadczeń majątkowych w 
tym 10 oświadczeń za rok 2015 i 5 oświadczeń osób zobowiązanych do złoŜenie po obcięciu 
funkcji lub rozwiązaniu umowy o pracę. Do jednego oświadczenia złoŜono korektę. 
Informację zgodnie z art. 21i ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym jawna część oświadczeń 
majątkowych została udostępniona w biuletynie informacji publicznej Urzędu Gminy 
Komarówka Podlaska a na podstawie art. 24h ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym jeden 
egzemplarz oświadczenia oraz korekta oświadczenia majątkowego przekazano do Urzędu 
Skarbowego celem dokonania analizy. Jeśli chodzi o nieprawidłowości stwierdzone w 
oświadczeniach majątkowych to: 
Do złoŜonych oświadczeń majątkowych dołączono zeznania o wysokości osiągniętego 
dochody w roku 2015. Oświadczenia złoŜono w dwóch egzemplarzach, z których jeden 
przekazano do Urzędu Skarbowego. Najczęściej popełniane błędy to wykreślenie rubryki lub 
zostawienie pustej zamiast zapisu nie dotyczy, brak podpisu na kaŜdej stronie dokumentu. Do 
chwili obecnej nie uzyskano analizy oświadczeń majątkowych z Urzędu Skarbowego. Po 
otrzymaniu tej analizy zostaną podjęte działania celem przekazania tych informacji osobom 
zainteresowanym. Zapoznanie z ewentualnymi nieprawidłowościami i zobowiązanie do 
rzetelnego i dokładnego wypełnienia poszczególnych rubryk oświadczenia majątkowego. 
 
 
Ad 7.1. 
Sekretarz Gminy – Obowiązek uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy wynika z art. 21 ust. 1 pkt. 1 ustawy o ochronie praw 
lokatorów w mieszkaniowym zasobem gminy i zmiany kodeksu cywilnego. Ustawodawca w 
tej ustawie nałoŜył na Rade Gminy obowiązek uchwalenia wieloletniego programu 
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy. Wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy powinien być opracowany co najmniej na 5 kolejnych lat i 
obejmować w szczególności o punktów które nasz wieloletni program obejmuje. A 
mianowicie: 
- prognozę, oraz stan techniczny zasobu mieszkaniowego gminy w poszczególnych latach,  
- analizę potrzeb oraz plan remontów i modernizacji wynikający ze stanu technicznego 

budynków i lokali,  
- planowaną, sprzedaŜ lokali w kolejnych latach, 
- zasady polityki czynszowej oraz warunki obniŜania czynszu, 
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- sposób i zasady zarządzania lokalami i budynkami wchodzącymi w skład 
mieszkaniowego zasobu gminy oraz przewidywane zmiany w zakresie zarządzania 
mieszkaniowym zasobem gminy w kolejnych latach; 

- źródła finansowania gospodarki mieszkaniowej w kolejnych latach; 
- wysokość wydatków w kolejnych latach, z podziałem na koszty bieŜącej eksploatacji, 

koszty remontów oraz koszty modernizacji lokali i budynków wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu gminy,  

- opis innych działań mających na celu poprawę. wykorzystania i racjonalizacje. 
gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy. 

Dotychczas funkcjonowała u nas uchwała rady gminy Komarówka podlaska z dnia 24 
czerwca 2011 roku w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy na lata 2011-2015. Obejmowała ona okres od 2010 do 2015 
roku. W zawiązku z powyŜszym na kolejne 5 lat naleŜy taka uchwałę przyjąć aby muc 
pobierać czynsze w ramach mieszkaniowego zasobu gminy.  
 
 
Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego 
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Komarówka Podlaska na lata 
2016-2020 
 
Uchwała w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Komarówka Podlaska na lata 2016-2020rok została 
podjęta jednogłośnie.  
Głosowanie:  

Liczba Radnych głosujących za – 15 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 1 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 0 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 15 radnych  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
 
Ad 7.2. 
Skarbnik Gminy – W związki z przyjęciem uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 
konsolidacyjnego na ostatniej sesji zmieszamy rozchody budŜetu gminy o kwotę 136 327 zł. 
Jeśli uda się wziąć ten kredyt. Jeśli odbędzie się przetarg i wszystko pójdzie dobrze to kredyt 
będzie zawieszony. Taka kwota nam zostaje. Jest ona potrzebna na dofinansowanie naszych 
szkół. 20 000 zł na wynagrodzenia w Przedszkolu Samorządowym, w Gimnazjum 40 000 zł i 
w LO 40 000 zł. Pozostała kwotę przeznaczamy na remonty dróg. Zmiany dotyczą funduszy 
sołeckich. Pan Wójt mówił wcześniej Ŝe odbyły się zabrania wiejskie w Derewicznie, 
Komarówce Podlaskiej i śulinkach. W śulinkach był plac zabaw. Nie będzie realizowany, bo 
kwota 8 000 zł nie pozwalałaby na to. Kwoty z tych trzech miejscowości przeniesione są na 
remonty dróg zgodnie z uchwałami, które zostały podjęte na zebraniach wiejskich. Są jeszcze 
zmiany między paragrafami w zakresie rozdziałów i działów w przedszkolu samorządowym, 
w szkole podstawowej i w gimnazjum oraz w zadaniach na mocy porozumień – liceum. 
Zmiany Państwo otrzymaliście i nie będę ich omawiać. W związku ze zmianami zmieniły się 
rozchody. To załącznik nr 3. Do kwoty 681 646,70 zł. Pozostałe załączniki teŜ bo zmieniają 
się zadania inwestycyjne i fundusz sołecki. Państwo mieli to w materiałach. Jeśli są pytania to 
proszę.  
 
Radny Pan Stanisław Faluszewski – Kredyt juŜ jest pewny? 
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Skarbnik Gminy – Uchwała jest podjęta. Musieliśmy to tak zaplanować Ŝe ta kwota nam 
została. Na ostatniej sesji była konkretnie określona kwota kredytu ponad 4 000 000 zł. Jeśli 
zdołamy podpisać umowę do 20 listopada to wszystko będzie aktualne. Dlatego w tym roku 
zostaje nam 36 000 zł i to jest ujęte w wieloletniej prognozie finansowej do roku 2028. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżżżżetu Radny Pan Tomasz 
Weremczuk – Opinia komisji jest pozytywna. 
 
Skarbnik Gminy - przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2016 
rok 
 
Uchwała w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2016 rok została podjęta większością 
głosów.  
Głosowanie:  

Liczba Radnych głosujących za – 14 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 0 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 15 radnych  
(Radny Andrzej Bylicki obecny na sali nie brał udziału w głosowaniu) 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Radny Pan Stanisław Faluszewski – Pan Wójt mówił na temat drogi wojewódzkiej. 
Przetarg się odbył ale najtańszy wykonawca dał kwotę taka Ŝe brakowało. Zarząd Dróg 
Wojewódzkich znalazł taka kwotę? 
 
Wójt Gminy – Tak. UniewaŜnił pierwszy przetarg i drugie postępowanie ogłosił. Dziś jest 
otwarcie ofert w ramach drugiego postępowania.  
 
 
Ad 7.3. 
Skarbnik Gminy – Zmiana Wieloletniej prognozy finansowej ma związek ze zmianami, 
które wcześniej omawiałam. Zmieniły się rozchody o 136 000 zł. Trzeba było to uwzględnić 
w wieloletniej prognozie finansowej. Rozpisałam teŜ spłatę kredytu do 2028 roku. Wykaz 
przedsięwzięć jest załącznikiem. 10 000 zł zostało zdjęte z drogi Przegaliny Małe – Wohyń 
bo była tańsza dokumentacja. Zostało tylko 5 000 zł. 
 
godz. 10:00 Radny Andrzej Bylicki powrócił na salę obrad -liczba Radnych obecnych na sesji 

14 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżżżżetu Radny Pan Tomasz 
Weremczuk – Opinia komisji jest pozytywna. 
 
Skarbnik Gminy - przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej 
 
Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej została podjęta 
jednogłośnie.  
Głosowanie:  
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Liczba Radnych głosujących za – 14 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 0 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 14 radnych (nieobecny Radny Andrzej Bylicki) 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
 
Ad. 8 -9 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
 
Ad. 10. 
Wójt Gminy – Proszę by wszyscy Radni i sołtysi zostali po oficjalnym zamknięciu sesji. 
Chciałbym omówić z państwem sprawę miejsc rekreacji w poszczególnych miejscowościach. 
Chodzi tu o środki, które są w LGD. Nabór wniosków zaczyna się od 14 listopada. Musimy 
sobie ustalić, co chcemy zrobić w poszczególnych miejscowościach w ramach miejsc 
rekreacji. Te pieniądze są juŜ zagwarantowane na to działanie dla naszej gminy. Musimy to 
zrobić tak by ten wniosek był najlepszy dla naszych mieszkańców i słuŜył w poszczególnych 
miejscowościach dla jak największej ilości mieszkańców. Ustalimy to i będziemy wniosek 
przygotowywać.  
 
Radny Pan Stanisław Faluszewski – Kwota jest juŜ zanan? 
 
Wójt Gminy – Około 280 000 zł. 
 
Przewodnicząąąąca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Wspólnie z Panem Wójtem 
proponujemy Radnym i Sołtysom wspólny wyjazd na film „Wołyń”. Po sesji zrobimy listę 
chętnych i ustalimy termin.  
 
 
Ad. 11. 
Przewodnicząąąąca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Po wyczerpaniu porządku obrad 
dokonała zamknięcia obrad sesji dziękując wszystkim za udział. 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 

          Protokolant       Przewodniczący Rady Gminy 
 
   Dorota Maksymiuk-Mitońska        Joanna Krupska 
 
 
Protokół sporządzono dnia 17 października 2016 roku 
 
Przekazano Sekretarzowi Gminy 18 października 2016 roku 
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WYKAZ UCHWAŁ 

RADY GMINY KOMARÓWKA PODLASKA 
podjętych na sesji w dniu 12.10.2016 r. 

 
 
Uchwała Nr XVII/122/2016 w sprawie uchwalenia wieloletniego programu 
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Komarówka Podlaska na lata 2016-2020 
 
chwała Nr XVII/123/2016 w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2016 rok 
 
Uchwała Nr XVII/124/2016 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
 
 
 


